MENG-MODEL.COM

TER!

GERMAN HEAVATANK

\Q



WWT-00 I



注意事项 Important Notes

注意事項 Важная информация

▲ A注意:

- □ 请劳布查产品包装中的物品。包括且不限于零件、未贴、包装装等。
 □ 再申申取出后至分明关系包装袋。请劳事和包装装置于口贷处或套在头上,以免引起室息。
 □ 请专用本户高展于申申火或者高温附归。
 □ 本产品内零件可需包含实施。请注查消费伤害。

A Caution:

- A Caution:
 Don't swallow any items in the package, including but not limited to parts, stickers, decals and plastic bags.
 Please dispose properly the plastic bags after taking sprues out. To avoid danger of sufficiation, keep the plastic bags away from your mouth, noise or head.
 Keep this product away from fire or high temperature sources.
 This product may contain parts which have sharp points. Please be careful not to get injured.

- ▲ 注意

 □ 小さな部品を飲み込まないように注意してください。窒息などの危険があります。
 □ 小芸用のビニール学を値からかららないようにご注意ください。思わめ怪我や窒息などの危険があります。
 □ 財産のボールの高級のところには書かないでください。
 □ 財産のボールの高級ところには書かないでくだか。
 □ 財産のボールに扱い場所がありますので、指などを傷つけないようにご注意ください。

А Внимание:

▲ B制作前必读

- □ 附出作明之》映 □ 附款请书得阅读于册,并按照于萧标明的步骤进行制作。 □ 确定零件编号后再有其从极件上取下,请勿一次取下多个零件,以免买头或混淆。 □ 如案余装,请在通风环地下进行,并按照涂料的注意事项操作。

▲ B Read carefully before assembly

- ▲ 作る前に必ずお読みください。 図 作者前に数処別書を引送みください。 原明の用示によって、確実に取り付けてくた 図 の変な組織を確認して、一方であり外してください、 無失や混乱の恐れがあります。 図 実材の別、週級の私い所で変化形に従って作業を行ってください。

Перед сборкой внимательно прочитайте:











B PARTS























